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دیدگـاه

گفت وگو

  کوتاه 
تسنیم: رئیس مرکز پزشکی ایفمارک گفت: در حال 
حاضر دو بازیکن لیگ برتری که از سوی ایفمارک تأییدیه 
نگرفته اند، نمی توانند بازی کنند. دوشنبه شب گذشته 
بحث هایی مطرح شد که یکی دو بازیکن لیگ برتری 
با وجود عدم تأیید از سوی مرکز پزشکی ایفمارک با 
رایزنی توانسته اند مجوز بازی در تیم های خود را بگیرند. 
زهره هراتیان، رئیس مرکز پزشکی ایفمارک با رد این 
موضوع به خبرگزاری تسنیم گفت: تا بازیکنی از ایفمارک 
تأییدیه نگیرد، نمی تواند در تیمش بازی کند. خوشبختانه 
سازمان لیگ همکاری خوبی با ایفمارک دارد و بازیکنی 
که از ایفمارک تأییدیه نداشته باشد، اجازه بازی به او داده 
نمی شود. در حال حاضر دو بازیکن از ایفمارک تأییدیه 
نگرفته اند و نمی توانند بازی کنند که نمی توانم نامی از آنها 
ببرم. وی خاطرنشان کرد: ممکن است پروسه تشخیص در 
مورد کادرفنی با توجه به بالا بودن سن شان طول بکشد و به 
بیمارستان ارجاع داده شوند، بر همین اساس ممکن است 
اجازه دهیم تا زمان تکمیل مدارک روی نیمکت تیم  شان 
بنشینند ولی به بازیکنانی که تأییدیه نگرفته اند، مجوزی 

داده نشده است. 

بیــن المــلل 
  باشگاه بایرن مونیخ که به خاطر وضعیت فعلی مانوئل 
نویر در بازار نقل  و انتقالات در تلاش برای یافتن دروازه بانی 
جدید است، پس از اینکه کپا آریسابالاگا به این تیم پشت 
کرد و به طور قرضی راهی رئال مادرید شد، حالا نظر خود 
را معطوف به جذب دروازه بان پیشین منچستریونایتد کرده 
است. شبکه تلویزیونی »اسپورت وان« آلمان در این باره خبر 
داد؛ مدیران باشگاه بایرن مونیخ حالا در نظر دارند تا نسبت به 
جذب داوید دخه آ اقدام کنند. مذاکرات بین طرفین در جریان 
است و مشکل اصلی دستمزد بالای این دروازه بان اسپانیایی 
است. طبق این گزارش؛ دخه آی 32 ساله در لیست خریدهای 
تابستانی بایرن مونیخ نبود، اما با تغییر نظر کپا و مصدوم شدن 
گرونیمو رولی )دروازه بان آژاکس که در رادار بایرن بود( حالا 
اوضاع تغییر کرده و بایرنی ها او را به عنوان گزینه ای جدی در 
نظر دارند. دخه آ که در این تابستان به حضور 12 ساله اش در 
منچستریونایتد پایان داد، پیشنهادهایی از عربستان و لیگ 
MLS دارد. بایرن مونیخ می خواهد این هفته تصمیم نهایی 

در خصوص انتخاب دروازه بان جدید را بگیرد. 

توضیح اتحادیه جهانی کشتی  
درباره پسر فردین

ایسنا: اتحادیه جهانی کشتی پس از برد 
قاطع امیررضا معصومی مقابل حریف آمریکایی، 
به تمجید از عملکرد او پرداخت. در جریان 
دیدارهای ۵ وزن دوم کشتی آزاد قهرمانی 
جوانان جهان در امان پایتخت اردن، امیررضا 
معصومی نماینده وزن 12۵ کیلوگرم ایران 
و دارنده مدال های طلای نوجوانان، جوانان 
و امیدهای جهان پس از شکست حریفان 
خود از ترکیه و چین، در سومین مبارزه به 
مصاف کریستین کارول از آمریکا رفت و با 
نتیجه قاطع 1۰ بر صفر به برتری رسید و راهی 
مرحله نیمه نهایی شد. اتحادیه جهانی کشتی 
با انتشار بخش های کوتاهی از مبارزه معصومی 
مقابل حریف آمریکایی، به کنایه نوشت: او اینجا 
بازی می کند! امیررضا معصومی فرزند فردین 
معصومی سنگین وزن سابق تیم ملی کشتی آزاد 

و دارنده مدال های نقره و برنز جهان است. 

خارج ازمستطیل سبز

 چراغ سبز محمد صلاح برای حضور  
در الاتحاد 

فوق ستاره مصری لیورپول برای حضور در 
الاتحاد عربستان چراغ سبز نشان داده است. 
به گزارش الکاس، پیشنهادهای باشگاه های 
عربستانی آنقدر بالا است که هر بازیکنی را وسوسه 
خواهد کرد. الاتحاد که کریم بنزما و انگولو کانته را 
جذب کرده است این بار روی محمد صلاح دست 
گذاشته است. صلاح که قراردادش را با لیورپول 
تمدید کرده است در حال مذاکره با باشگاه 
الاتحاد است و به حضور در این تیم چراغ سبز 
نشان داده است. یکی از نزدیکان محمد صلاح 
در گفت وگویی که با روزنامه الریاضیه عربستان 
داشت گفت: بله این یک واقعیت است که محمد 
صلاح در حال مذاکره با الاتحاد است. تنها همین 
را می توانم بگویم. باشگاه الاتحاد پیشنهاد 1۸۰ 
میلیون یورو برای دو فصل به محمد صلاح را داده 
است و ۶۰ میلیون یورو هم به لیورپول پرداخت 
خواهد کرد. این احتمال وجود دارد که صلاح 
هم راهی لیگ عربستان شود. او در دیدار اخیر 
لیورپول برابر چلسی در لیگ جزیره به تعویض 

خود اعتراض کرد و عصبانی شد. 

خبـــــر

نگاهی احساسی به لیگ برتر 

خیلی زود است تا بخواهیم عملکرد تیمی را مورد قضاوت 
قرار دهیم چون فقط یک هفته از بازی ها برگزار شده و تنها 
می توانیم از لحاظ احساسی در مورد تیم ها روی همان تک 
بازی که انجام دادند نظر بدهیم. به نظرم در هفته اول تیم های 
سپاهان و گل گهر سیرجان بازی های زیبایی را انجام دادند و 
اگر در دیدارهای بعدی به همین شکل بازی کنند از مدعیان 
اصلی خواهند بود. این دو تیم به شکلی بازی کردند که به 
تماشای بازی های داخلی علاقه مند شدم و بازی ها دارای 
جذابیت شد. تیم های استقلال و پرسپولیس چون هواداران 
زیادی دارند و آنها تیم را به جلو هل می دهند، نمی توانند از 
کورس قهرمانی خارج شوند. فشار بیش از حد هواداران به 
همراه انتقادات منتقدان باعث می شود تا هر دو تیم برای آنکه 
شانس قهرمانی داشته باشند به بهترین شکل بازی کنند. 
با یک بازی اظهارنظر درباره اینکه کدام تیم مدعی شانس 
بیشتری دارد اصلًا آسان نیست. تیم هایی که باخته اند از 
دور خارج نشده اند چون 2۹ هفته دیگر باقی مانده و فرصت 
زیادی است تا جبران کرد. به طور معمول عیار تیم ها بعد از 
۷ تا ۸ هفته مشخص می شود و آنهایی که بخت بیشتری برای 
قهرمانی دارند خرج خود را از دیگر تیم ها سوا می کنند. به 
طور کلی هم بعد از چند هفته که از نیم فصل دوم گذشت 
و یک سوم بازی ها باقیمانده بوده، دو تا سه تیم در رقابت 
جدی برای قهرمانی هستند که باید صبر کرد تا در گذر زمان، 
مدعیان اصلی خود را نشان دهند. اگر سپاهان بتواند در بیشتر 
بازی های خود، مانند دیدار هفته اول برابر تراکتور بازی کند 
و به پیروزی برسد، سه تا چهار هفته مانده به پایان مسابقات، 
قهرمانی اش را قطعی می کند به شرطی که در دیدارهای 
رودرروی تیم های مدعی پرسپولیس، استقلال، گل گهر و 
تراکتور به این تیم ها اجازه برتری ندهد. خاصیت تیم هایی 
که هوادار زیاد دارند در این است که اگر شروع خوبی هم 
نداشته باشند به خاطر راضی نگه داشتن طرفداران، به آب و 
آتش می زنند تا امتیازات از دست رفته جبران شود و به اصلاح 
آب رفته به جوی را بازگردانند. البته سپاهان به خاطر داشتن 
شهریار مغانلو تیم خطرناکی است و بازی هایی که او انجام 
می دهد نه در سطح ارلینگ هالند در منچسترسیتی ولی در 
اندازه لیگ برتر ما، به همان شکل خوب بازی می کند. با وجود 
چنین بازیکنی باید روی سپاهان خیلی حساب کرد. تیم های 
استقلال و پرسپولیس همواره مشکل مالی دارند، اعتبار این دو 
تیم آن قدر بالاست که نباید برای جذب بازیکنان مبالغ زیادی 
بپردازند و یکی از دلایل بدهی های این دو باشگاه، همین 
بازیکنانی هستند که بی دلیل گران شدند. می توان دو تا سه 
سال بازی ها را تعطیل کرد و با پولی که به بازیکنان می دهند، 
زیرساخت های خوبی ایجاد کرد تا کمبود ورزشگاه استاندارد 
نداشته باشیم. تیم های حاضر در آکادمی های استقلال و 
پرسپولیس هم ساخت و بازیکنان خوبی تولید کرد تا بتوانند 
پشتوانه تیم اصلی شوند. البته باید الفبای خوب فوتبال را یاد 
بدهیم نه اینکه الفبای مزخرف یاد داده شود که نتیجه آن 
نزدیک به ۵۰ سال نرفتن به المپیک شده است. پایه سازی 
نکردیم و بعد هم از سرمربی ایراد می گیریم، ولی بازیکنان ما 
برای رفتن به المپیک کامل نشده اند. الان سپاهان، گل گهر و 
فولاد تیم های پایه خوبی دارند و دیگر باشگا ه ها موفق نیستند. 
بازیکنان خوب نمی سازیم و دلالان هم سود های میلیاردی از 
خرد و فروش بازیکنان می گیرند. بازیکنانی که هیچ کدام نه 
در تیم امید به المپیک رفته اند، نه در تیم ملی قهرمان جام 
ملت های آسیا شدند. بعد ما هم المپیک رفتیم هم قهرمان 

آسیا شدیم. 

پایان رأفت مهاجم سابق پرسپولیس در 
خصوص وضعیت این تیم در رقابت های 
هفته اول و دوم لیگ برتر صحبت کرد. وی 
اعتقاد دارد تیم های یحیی گل محمدی اگر 
دقت کنید هرچه فصل جلوتر می رود بهتر 

عمل می کند. 
   در مورد دیدار پرسپولیس مقابل 

آلومینیوم چه نظری دارید؟
 این بازی قابل پیش بینی بود که دیدار 
سختی است و دشواری های خودش را دارد. 
آلومینیوم تیم فیزیکی و قدرتمندی است که 
می تواند برای تیم های مدعی دردسر درست 
کند و مقابل پرسپولیس هم خوب عمل کرد 
و حتی می توانست امتیاز بگیرد ولی خب 
پرسپولیس باهوش بود و با استفاده از تجربه 

بازیکنانش توانست 3 امتیاز را بگیرد. 
   نظر شما در مورد گل پرسپولیس 

چیست؟
 اینکه می گویند آفساید بود یا نه را 
کارشناسان باید نظر بدهند ولی هرچه بود 
میلیمتری بود و تشخیصش واقعاً سخت است. 
به هر حال هفته اول لیگ است و در طول 
فصل از این مسائل به نفع یا ضرر هرکسی 
پیش می آید و این همه جنجال و جو سازی 
نمی دانم برای چیست. این را هم بگویم که تا 
زمانی که VAR وارد نشود این مسائل همیشه 
وجود دارد. تیم هنوز سرو شکل نگرفته و نشاط 
ندارد و نوعی کرختی در تیم می بینم که به 
خاطر شروع لیگ است ولی هرچه جلوتر برویم 
بدن بازیکنان آماده تر شده و تیم سرحال تر 
بازی می کند. تیم های یحیی گل محمدی 
اگر دقت کنید هرچه فصل جلوتر می رود بهتر 
عمل می کند و مهم  این است در بازی هایی که 
وضعیت خوب نیست هم بتوانی 3 امتیاز را 
بگیری که مقابل آلومینیوم این اتفاق رخ داد. 

   در مورد نقل و انتقالات باشگاه 
پرسپولیس چه نظری دارید؟

 پرسپولیس سه مهاجم از دست داده و فقط 
یک مهاجم جذب کرده است. البته شهاب 
زاهدی بازیکن بسیار خوبی است و خوشحالم 
او به پرسپولیس آمده است و به نظر من او یکی 
از بهترین خریدهای نقل وانتقالاتی باشگاه 
بوده ولی خب یک نفر نمی تواند جای سه نفر 
را بگیرد. پرسپولیس یک مهاجم تمام کننده 
نیاز دارد و باید بازیکنی شبیه به لوکادیا جذب 
کند تا در کنار زاهدی مشکلات نوک حمله 

تیم حل شود. 

اصغر شرفی 
 کارشناس فوتبال 

رافت:
معلوم بود پرسپولیس 

دیدار سختی دارد 

انتخاب مهاجم نوک تراکتور برای 
بازی پرسپولیس نقطه ابهام این 
تیم خواهد بود. تراکتور در حالی 
به مصاف پرسپولیس خواهد رفت 
که سرخپوشان تبریزی در هفته 
اول، امیرحسین حسین زاده 
به عنوان مهاجم نوک حضور 
داشت اما او نتوانست انتظارات 

را جواب دهد. 

کپا آریسابالاگا که انتقالش 
به رئال رسمی شد، پیراهن 
شماره 25 این تیم را بر 
تن خواهد داشت. گلر 
اسپانیایی در ژانویه 2018 
نیز تا یکقدمی رئال رفته 
بود ولی زین الدین زیدان، 
مربی وقت باشگاه، انتقال 

او را بلوکه کرد. 

ایمن حسین مهاجم عراقی و 
موردنظر تراکتور با راجا به توافق 
رسید. مهاجم فصل گذشته 
الجزیره که در شایعات فوتبال 
ایران قرار داشت و شایعه 
حضورش در پرسپولیس نیز 
منتشر شده بود. او حالا با 
تیم راجا کازابلانکا به توافق 

رسیده است. 

ت
شــ

س نو
عک

        توافق   مهاجم گلر

پشت پرده استعفای مانچینی از تیم ملی ایتالیا 

نظر مرتضی محصص در خصوص تیم ملی بانوان: 

 سرمربی پیشین آتزوری در مصاحبه ای جدید تعارف را 
درباره دلیل خود برای ترک کادر فنی این تیم، کنار گذشت 
و انگشت اتهام را به سوی رئیس خود نشانه گرفت. مانچو که 
تا سال 2۰2۶ با فدراسیون فوتبال ایتالیا قرارداد داشت، در 
گفت و گو با نشریه رپوبلیکا تعارف را کنار گذاشت و درباره 
دلیل کناره گیری  خود گفت: گابریله گراوینا اگر می خواست، 
می توانست مرا نگه دارد. به او توضیح داده بودم که در این 
ماه ها نیاز دارم مورد حمایت واقع شوم تا بتوانم در آرامش 
به کارم ادامه دهم اما او حاضر به حمایت از من نشد و به 
همین دلیل هم استعفا کردم. کناره گیری مانچو درست 
چند روز پس از اعطای اختیارات بیشتر و نقشی جدید به او 
به عنوان هماهنگ کننده تیم ملی ایتالیا با تیم های پایه این 

کشور از جمله تیم زیر 2۰ و زیر 21 ساله بود، ضمن اینکه 
بسیاری از دستیاران مانچینی هم پست هایی مختلف را در 
تیم های پایه تحویل گرفتند. از نظر مانچینی، اما این تصمیم 
یتالیا تنها جنبه تبلیغاتی و شیوه ای  فدراسیون فوتبال ا
برای از هم پاشیدن کادر فنی او بوده است. سرمربی پیشین 
منچسترسیتی در این خصوص تأکید کرد: گراوینا از مدت ها 
پیش دنبال ایجاد تحول در کادر فنی من بود. سعی کردم 
به او بگویم نهایت کاری که می تواند برای ما انجام دهد 
این است که یکی دو نفر جدید به کادر ما اضافه کند اما در 
عوض او دو تا از اعضای گروهی که با ما کار می کردند و در 
کنار یکدیگر موفق بودیم را از ما جدا کرد. در شرایطی که 
من مسئول این گروه و کسی بودم که باید تصمیم می گرفتم 

آیا لازم است کسی جدا شود یا نه. او عنوان کرد: گراوینا از 
مدت ها قبل رویکردی کاملًا متفاوت از من در پیش گرفت. به 
خاطر تصمیمم عملا سلاخی شدم. سعی کردم که به رئیس 
هشدار بدهم و او هم می توانست به من کمک کند البته اگر 
می خواست. مانچینی تأیید کرد که درخواست او از گراینا 
این بوده که بندی خاص در قراردادش با فدراسیون فوتبال 
را حذف کند، بندی که به موجب آن در صورت ناکامی ایتالیا 
برای صعود به یورو 2۰24، سرمربی این تیم اخراج می شد. 
مربی ایتالیایی گفت: فقط از گراوینا خواستم که شرایطی را 
برایم فراهم کند تا با آرامش خاطر و خونسردی بیشتری در 
چند ماه آینده کار کنم. مسلماً اگر ما صعود نمی کردیم و 
اوضاع بر وفق مراد پیش نمی رفت، خودم از تیم ملی می رفتم. 

رئیس کمیته فنی و توسعه فدراسیون 
فوتبال به بررسی روند آماده سازی و شرایط 
پرداخت.  بانوان  فوتبال  تیم ملی  کنونی 
مرتضی محصص در گفت وگو با سایت رسمی 
فدراسیون فوتبال درباره آخرین شرایط 
تیم ملی فوتبال بانوان اظهار داشت: برای 
اینکه ورزش بانوان در بخش فوتبال رشد 
کنند باید استاندارد های لازم را مهیا کرد. 
اکنون در آسیا ایران به عنوان یک حریف 
خوب شناخته شده است، اما برای ادامه 
موفقیت باید طبق استاندارد ها پیش رویم 
تا به اهداف مان برسیم. اگر برنامه ای مدون 
وجود نداشته باشد موفقیتی در کار نخواهد 

بود. 

  بازی با استرالیا 
وی در خصوص حریفان ایران در مرحله 
دوم انتخابی المپیک اضافه کرد: باتیم های 
تایپه و فیلیپین همگروه  لیا، چین  استرا
هستیم. استرالیا با عملکرد بسیار خوبی که 
در جام جهانی از خود به جای گذاشت در کنار 
فیلیپین که تجربه بسیار مفیدی برابر تیم های 
سوئیس، نیوزلند و نروژ به دست آورده و 
همین امر باعث خواهد شد تا با آمادگی بیش 
از پیش در مرحله دوم المپیک حضور یابد. 
تیم چین تایپه همیشه برای ما تیم سختی بود 

و بازی دشواری را مقابل این تیم داشته ایم.
بر همین اساس فقط نمی توان گفت که 
استرالیا تنها تیم سرسخت ایران محسوب 
می شود. رئیس کمیته فنی و توسعه در ادامه 
گفت: مهم ترین مورد برای تیم ملی فوتبال 
بانوان این است که چه برنامه ای تا اولین 
بازی که سرنوشت ما را برای ورود به المپیک 
مشخص می کند، داریم. مقابل استرالیا با چه 
شیوه ای می خواهیم بازی کنیم؟ بعد از آن 
برابر فلیپین و چین تایپه چه برنامه ای داریم؟ 
چه تدارکاتی برای اجرای یک مسابقه جذاب 

و دیدنی بین تیم ما و حریف صورت گرفته 
است؟ تیم ملی فوتبال زنان ایران کار آسانی 

در این رویداد مهم ندارد. 
  مقدماتی 

وی در ادامه بیان کرد: حضور در مرحله 
دوم انتخابی المپیک بسیار حائز اهمیت است 
و نباید به راحتی از آن گذشت. باید بهترین 
تجربه را از شرکت در این رویداد بزرگ کسب 
کرد. موفقیتی که در میانمار به دست آوردیم 
برای تیم ملی فوتبال دختران ایران و کادر 
فنی جای تبریک دارد، اما بازی های مقدماتی 
المپیک تیم هایی حضور دارند که در سطح 
جهان حریف قدری بوده و باید با برنامه برای 

هر دیدار پیش رویم. 

از مقدماتی المپیک نباید راحت گذشت

 آرمان ملی: هفته دوم لیگ برتر که روز گذشته آغاز شده بود 
امروز در حالی ادامه خواهد یافت که در مهم ترین دیدار تیم های 

تراکتور و پرسپولیس به مصاف هم می روند. 
  پیش بازی 

خیلی ها تراکتور را تیم پرمهره ای می دانند، اما اگر به نقل و 
انتقالات این تیم دقت کنیم می بینیم که مهره ها بر اساس نقاط 
ضعف تیم خریداری نشده اند و عجیب تر اینکه اصلا سرمربی 
خودش می گوید من دخالت چندانی در بستن تراکتور نداشتم! 
حریف فردای پرسپولیس را به همین دلایل باید عجیب ترین تیم 
لیگ برتر دانست تیمی که کلی هزینه کرده، اما سرمربی نقشی 
در یارگیری نداشته و کاملا مشخص است که چه کسانی تیم را 
بسته اند. با تمام این اوصاف گل محمدی که تیمش فصل گذشته 
با نتیجه 3 بر 2 تراکتور را در تبریز شکست داد، خوب می داند 
که این بازی اصلا ساده نیست و با دیدار قبلی مقابل آلومینیوم 
اراک فرق می کند. پرسپولیس اگر برای کسب نتیجه مساوی 
راهی تبریز شود، قطعا دچار دردسر خواهد شد. در تراکتور 
نفراتی، چون حسین پورحمیدی، سیامک نعمتی، شجاع 
خلیل زاده، سعید آقایی، مهدی شیری، ریکاردو آلوز، امیرحسین 
حسین زاده و.. انگیزه های خاصی برای این بازی دارند. تراکتور 
نزدیک به 1۰ بازیکن از نفرات سابق پرسپولیس و استقلال را در 
اختیاردارد که عده ای از آن ها در ترکیب اصلی قرار می گیرند و 
می خواهند جلوی پرسپولیس که مدافع عنوان قهرمانی است، 
خودشان را نشان بدهند. شاگردان پاکو خمز پارسال نشان 
دادند که تیم خوبی هستند، اما امسال خود خمز از شرایط 
ابراز نارضایتی کرده و حالا باید دید تیمش را با چه شرایطی به 
مصاف سرخپوشان پایتخت می فرستد. پرسپولیس اگر تراکتور 
را در تبریز شکست بدهد، دومین باخت پیاپی را به این تیم پرُ 
هوادار آذربایجان تحمیل کرده و خودش شانس صدرنشینی 
پیدا می کند. البته در مورد جدول هنوز زود است صحبت کنیم، 
اما به هر حال نمی توان کتمان کرد که روی کاغذ تراکتور یکی 
از مدعیان قهرمانی است که پرسپولیس می تواند خیلی زود 
این تیم را از کنار سایر مدعیان حذف کند. یحیی گل محمدی 
احتمالا دست به ترکیب برنده هفته قبل نخواهد زد و نهایتا یک 
تغییر را در ارنج اصلی پرسپولیس شاهد خواهیم بود مهم ترین 
رقیب تیم او در تبریز هواداران تراکتور هستند که پیش بینی 
می شود ورزشگاه را پرُ کنند هرچند که پرسپولیس هم می تواند 

حدود ۵ یا ۶ هزار هوادار در تبریز داشته باشد. 
   صحبت خمس

پاکو خمس در نشست خبری پیش از دیدار تیمش مقابل 

پرسپولیس گفت: بازی سختی مقابل پرسپولیس که سال 
قبل قهرمان جام حذفی و لیگ شد و آماده ترین تیم بود؛ داریم. 
خودمان را برای این بازی آماده کرده ایم، اما قطعا بازی سختی 
داریم. وی در مورد اینکه مدافعان تیمش کُند هستند و در 
بازگشت به مشکل می خورند و آیا به این دلیل سبک بازی تیمش 
تغییر خواهد کرد، گفت: خیر! ما نمی توانیم روش بازی مان را 
عوض کنیم. بازیکنان ما کُند نیستند. سرمربی تراکتور درباره 
اینکه تیمش موقعیت زیادی مقابل سپاهان نداشت و آیا از 
عملکرد حسین زاده رضایت دارد؟ گفت: بازی سپاهان یک بازی 
بد از همه لحاظ برای ما بود. در واقع شخصیتی که می خواستیم 
این بازی را ببریم، نداشتیم. در همه زمینه ها مشکل داشتیم و 
به نفع سپاهان بازی می کردیم. توپ را می گرفتیم و به حریف 
می دادیم. آنها هم به دروازه ما نزدیک می شدند. وقتی که شما 
اینقدر اشتباه می کنید طبیعی است بازنده بازی هم باشید. 
خمس ادامه داد: پست اصلی  حسین زاده مهاجم نوک نیست 
ولی مجبوریم از او در این پست استفاده کنیم چون مهاجم 
نداریم. حتی عارف رستمی هم بیشتر کنار خط بازی می کند. 
سعی می کنیم مهاجمی پیدا کنیم که بیشتر به ما کمک کند 
و به همین دلیل هم تغییراتی در کار خواهد بود. وی گفت: اگر 
بازیکنان بزرگی جذب کرده ایم باید روز اول نشان دهند که بزرگ 
هستند. خاصیت بازیکن خوب همین است که از همان روز اول 
خودش را نشان می دهد. فکر می کنم هواداران مهم ترین پلِن ما 
هستند و هر زمانی که باشند به ما کمک می کنند. از این فرصت 

استفاده می کنم و از هواداران می خواهم شخصیت خودشان را 
فردا نشان دهند و از دقیقه یک تا آخر تیم شان را تشویق و از کاری 
که به ضرر باشگاه باشد خودداری کنند. سرمربی تراکتور در پاسخ 
به این پرسش که آیا نحوه بازی پرسپولیس را آنالیز کرده است، 
تصریح کرد: هدف و برنامه ما این است که توپ را داشته باشیم. 
توپ برای ما خیلی مهم است. در بازی با سپاهان نتوانستیم توپ 
را حفظ کنیم و باختیم. اگر نتوانیم این کار را انجام دهیم کار برای 
ما سخت خواهد شد و احتمالاً نتیجه را از دست می دهیم. بازی 
فردا هم همین طور است؛ باید سعی کنیم توپ را حفظ کنیم. 
اگر پرسپولیس توپ را حفظ کند احتمالاً بازنده خواهیم بود. 
خمس در واکنش به پرسشی مبنی بر اینکه آیا برای برد مقابل 
پرسپولیس شاگردانش را به زمین خواهد فرستاد، گفت: چیز 
دیگری بلد نیستم و همیشه برای برد به زمین می روم. هیچ وقت 
به من یاد ندادند برای مساوی یا باخت بازی کنم و همیشه برای 

برد به زمین می روم. 
   دربی اصفهان

تیم های فوتبال ذوب آهن و سپاهان اصفهان عصر روز 
»چهارشنبه بیست وپنجم مردادماه« در چارچوب دومین دیدار 
فصل بیست وسوم رقابت های لیگ برتر فوتبال باشگاه های 
ایران از ساعت 21 در ورزشگاه فولادشهر اصفهان مقابل یکدیگر 
صف آرایی خواهند کرد. این تقابل در جنبه های مختلف از 
حساسیت بالایی برخوردار است و طبیعتا هر دو تیم برای 
کسب امتیاز کامل مقابل همشهری شان می ایستند. سپاهان 
با خریدهای نام دار و بزرگ که اکثر تیم های لیگ برتری هم 
به دنبال جذب شان بودند دست بالاتر را دارد و ذوب آهن هم با 
تیمی جوان تر و بازیکنان باانگیزه آماده این بازی می شوند. تیم 
فوتبال سپاهان از حیث قیمت بازیکنانش، 1۰ میلیون و ۷۸ 
هزار یورو ارزش گذاری شده است و پس از پرسپولیس، استقلال 
و تراکتور در جایگاه چهارم گران قیمت ترین تیم های لیگ برتر 
قرار دارد. در طرف مقابل ذوب آهن ۵ میلیون و ۷3 هزار یورو 
می ارزد و جالب تر اینکه به رغم ارزش دو برابر سپاهان نسبت 
به ذوب آهن، گاندوها در جایگاه هفتم گران قیمت ترین تیم ها 
قرار دارد. این بدان معناست که به جز چهار تیم پرهزینه تر در 
لیگ برتر که با داشتن بازیکنانی که در مجموع بیشتر از 1۰ 
هزار یورو ارزش گذاری شده اند و شرایط خیلی مناسب تری در 
فصل جاری دارند، ارزش 12 تیم کمتر از ۸ میلیون یورو است 
که نشان دهنده تفاوت چشمگیر تیم ها در سال جاری است و 
البته در این بین دو باشگاه اصفهانی نسبت به هم پنج میلیون 

یورو فاصله دارند. 

 چهارشنبه 25 مرداد: 
شمس آذر قزوین- هوادار تهران

تراکتور- پرسپولیس
مس رفسنجان- نساجی مازندران

ذوب آهن- سپاهان
فولاد خوزستان- صنعت نفت آبادان

 پنج شنبه 2۶ مرداد: 
استقلال- ملوان انزلی

   برنـامه 
دیدارهای باقی مانده این هفته طبق برنامه 

زیر برگزار می شود: 

ذوب آهن- سپاهان، پرسپولیس - تراکتور

دربی در نصف جهان؛نبرد سرخ ها  در پایتختدربی در نصف جهان؛نبرد سرخ ها  در پایتخت


